
 
 
 
Goedenmiddag. Mijn naam is Nellleke Verschoor. Ik spreek namens VAC Weert:  
de voorlichtings- en adviescommissie voor de woningbouw en de woonomgeving. 
Dergelijke commissies functioneren in meer dan 100 gemeenten in Nederland.  
Onze landelijke organisatie bestond onlangs 70 jaar. 
 
Recent heb ik gesproken tijdens de informatiebijeenkomst van de commissie Ruimte. 
Dit gebeurde op heel korte termijn, dus kon ik niet helemaal compleet zijn over onze 
werkzaamheden. 
Wij hebben helaas niet de mankracht om met iedereen of met alle fracties te  
spreken, daarom maak ik vanmiddag gebruik van deze inspraakmogelijkheid. 
Graag wil ik nog een keer aan álle raadsleden uitleggen wat we doen en waarom  
wij een financiële bijdrage van de gemeente heel hard nodig hebben om ons werk  
goed uit te kunnen voeren. 
 
Wat doet de VAC? 
- De VAC beoordeelt plannen voor de nieuwbouw en verbouw van woningen en de woonomgeving op 
praktische bruikbaarheid. De onvolkomenheden die we daarbij tegenkomen kunnen betrekking hebben op: 
bruikbaarheid, toegankelijkheid, veiligheid, gezond en comfortabel, duurzaam en onderhoudsvriendelijk. 
- Dit alles om de belangen te behartigen en de positie te verbeteren van de woonconsument vanuit de visie 
van de gebruiker. Die staat centraal!  
Dit moet leiden tot toekomstbestendig bouwen en toegankelijkheid voor iedereen. 
 
Ons advies wordt in een zo vroeg mogelijk stadium uitgebracht, dan is het immers mogelijk om zonder veel 
extra kosten zaken aan te passen. 
Enkele voorbeelden van wat we tegengekomen zijn:  
- bergruimtes die te klein zijn of ontbreken.  
- onvoldoende ruimte rondom een bed, waardoor er niet goed schoongemaakt kan worden.  
- een toilet dat niet bezoekbaar is voor iemand in een rolstoel (voor bezoekers, én het kan per slot van 
  rekening iedereen overkomen). 
 
Toekomstbestendig bouwen: Als we het van de markt moeten af laten hangen lukt het nog steeds niet: 
woningen worden toch wel verkocht zo redeneert men. In eerste instantie ziet men het niet, maar later 
duiken irritaties en problemen op en moeten er alsnog aanpassingen worden aangebracht. 
 
De VAC adviseert vanuit ervaring, maar natuurlijk moeten we ook bijgeschoold worden en dat kost veel 
geld. Deze cursussen of workshops worden gegeven door beroepsmensen en zijn derhalve vrij duur. Ook 
nieuwe leden moeten vakkennis opdoen en gelukkig hebben we nu een nieuw lid erbij, maar alleen al de 
basisscholing kost tussen de 500 en 600 euro. Hierbij wordt al gebruik gemaakt van e-learning.  
 
In het verleden hebben we bij bepaalde projecten samengewerkt met het Platform Gehandicapten om tot 
een goed advies te komen. Bij het project Hornehoof hebben we samen met het Platform in de 
klankbordgroep gezeten. Wij vullen elkaar aan, zowel voor de woningen als voor de utilitaire bouw. 
Graag willen wij deze samenwerking intensiveren en we zijn nu samen de mogelijkheden aan het bekijken. 
 
De toekomst. 
Natuurlijk trekken wij ook de broekriem aan.  
Wij zijn vrijwilligers! Wij steken er onze tijd in. Maar de onkosten moeten vergoed worden. 
 
Jarenlang hebben we een bijdrage van de gemeente Weert ontvangen van 3000 euro. Deze bijdrage is 
nooit geïndexeerd. 
Dit jaar hebben we nog een bijdrage van 2000 euro ontvangen en de mogelijkheid gekregen om van de 
vergaderruimte van de gemeente gebruik te maken. 
Wij kunnen niet zonder een substantiële bijdrage van de gemeente Weert. 
 
Dit jaar hebben we al 20 plannen (165 woningen) gezien en er advies over uitgebracht.  
Daarnaast hebben we meegedaan aan de Klankbordgroep van Hornehoof en een WKO 
(Woonkwaliteitsonderzoek) uitgevoerd voor de woningen aan de Johanna van Meursstraat.  
Dát is ons werk. We hopen dat we ons spoedig weer volledig kunnen concentreren op het adviseren over 
goede woningbouw en goede toegankelijke voorzieningen. 
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